

The October Shows – Mega Show Part One, held on 20-23 October 2004, took up all available space at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre ("HKCEC"). With the all-time high of 4,670 booths occupied by 3,058 exhibitors from 33 countries and regions, the October Shows attracted a record-breaking of 63,905 international buyers.

The next October Shows – Mega Show Part One will be held on 20-23 October 2005 at the HKCEC, and all exhibition booths have been fully booked by the end of November 2004. To accommodate the growing demand for exhibition booths, we are actively seeking all possible options to expand this mega event.

本屆「十月份展覽會—亞洲展覽盛事第一部份」於2004年10月20日至23日圓滿舉行，盡用了香港會議展覽中心（「會展」）可供展覽的空間，設置4,670個攤位，容納來自33個國家及地區之3,058名參展商，共吸引63,905名國際買家入場，刷新歷史最高紀錄。

下屆「十月份展覽會—亞洲展覽盛事第一部份」將於2005年10月20日至23日假會展舉行，所有展覽攤位已於2004年11月底前全數租出。為迎合參展商對攤位與日俱增之需求，本集團正積極尋求擴大是項展覽盛事規模之所有可行性方案。

### GROWTH OF BOOTHS

攤位增長



### GROWTH OF BUYER ATTENDANCE

入場買家增長



# Certified by HLB Hodgson Impey Cheng

# 經國衛會計師事務所證實

